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A Hétvezér Általános Iskoláról csupa szép emléket őrzök. Az iskola jó alapokat adott ahhoz, 

hogy megálljam az élet bármely területén a helyemet. Az iskolai élmények, barátságok mindig 

felszínre tőrnek, amikor elhaladok az épület mellett és hálás vagyok az itt töltött évekért. 

Hosszú és eredményes sportkarrier mellett főiskola diplomát szereztem, nyelveket tanultam, 

éltem több országban, városban, de mindig Székesfehérvár és a szülői ház jelentette a biztos 

pontot. A sport után nemzetközi tanulmányokat végeztem és közben úgy éreztem, hogy annyi 

mindent kaptam a sporttól, amit vissza kell adnom és ennek leghálásabb, legértékesebb útja 

az utánpótlássport- így most már 10 éve ezen a területen tevékenykedem. Jelenleg a 

Kecskeméti Junior Sport Nonprofit Kft. ügyvezetőjeként dolgozom. A szervezet két divíziót 

foglal magába: Kecskeméti Sportiskola és a Mercedes-Benz gyár Nemzeti Kosárlabda 

Akadémiát. A két divízióban 12 sportágban 1700 gyermek sportol (18 éves korig) és 125 

sportszakember végez utánpótlásnevelő munkát. 22 éve élek boldog házasságban, férjemet is 

a sportnak köszönhetem. Két fiúnk van, Milán 18, Márkó 11 éves. Mindketten kosárlabdáznak. 

 

Ez egy átfogó kis interjú az életemről: 

 

https://youtu.be/TCEO1u8-i_I 

 

 

https://youtu.be/TCEO1u8-i_I?fbclid=IwAR1XOOphLxX9p5DeRrU_42jOHbJbHShiMU4tYpGCCgKg4DzTlInfCDCUBhw

